
 
Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: Tirsdag d. 28. april 

Tid: 19.00 – 21.00  

Sted: afd. Korskilde 

 

Tilstede: Søren Rasmussen Blak, Nina Lise, Heidi Nonbo, Camilla Nerup, Charlotte Nielsen, Karen 

Berner Skipper, Charlotte Roest, Anders Rostgaard Birkmann, Lene Lise, Søren Holm Christensen 

og Bo Hauge Laursen, 

Gæst: Ole Rommelhoff, Thomas Christensen  

Afbud: Charlotte Roest, Freja Kaarde, Filuca Holtse Henneberg Jensen 

 

Fraværende:  

 

 

Referat: Søren Holm Christensen  

 

Dagsorden 

89. Godkendelse af dagsorden 

Referat:  

Godkendt  

 

 

90. Punkter til eventuelt 

Referat:   

intet 

 

91. Nyt fra elevrådet  

(10 min) 

Referat:   

Korskilde:  Intet nyt 

     Mogenstrup: Intet nyt 

 

 



 
92. Kort nyt special: Generel orientering vedr. corona-situationen, nedlukning og genåbning af 

skolen 

(BHL/SHC – 15 min) 

Referat:   

Bo orienterede generelt om Fladsåskolens håndtering af ”Corona situationen” i forhold til 

først nedlukning af skolen med nødundervisning/nødpasning efterfulgt af den delvise 

genåbning af skolen for 0.-5. kl + specialklasser + sfo og den fortsatte fjernundervisning af 6.-

9. klasse – gennemgående har det fungeret godt på Fladsåskolen.  

Der har i hele perioden været en masse ny tiltag og retningslinjer som personale og ledelse 

løbende har skulle forholde sig til – særligt hygiejne (rengøring og håndvask) og afstandskrav. 

Og på trods af den usikkerhed både i forhold til smittefare og at det meste af 

nødundervisningen skulle foregå på en anden måde - både den på skolen hvor undervisningen 

skal foregå mest uden for i små grupper, eller den virtuelle del, har personalet taget 

udfordringen op og været i stand til hurtig at tilpasse sig de nye rammer.  

I SFO har det været de samme usikkerheder, desuden skulle SFO`en samtidig tage imod nye 

førskolebørn. Men også her har der været et stort engagement, hvor man hurtigt har været i 

stand til at tilpasse sig de ændret vilkår.   

Vi har i denne Corona periode trukket meget på vores vikarer og heldigvis har vi en masse 

dygtige og fleksible vikarer, som har en stor andel i at nødundervisningen/nødpasningen har 

fungeret.  

Den fortsat nedlukning for 6. – 9. klasse betød (og betyder) at lærerne specielt i udskoling og 

6. klasserne skulle i gang med bruge virtuel/web-undervisning, hvilke var en hel ny måde for 

de fleste at undervise på. Alle lærere og klasser er nu kommet i gang og selvom det for nogle 

lærer var en stor udfordringen i starten, fungerer det nu og der er blevet fundet en struktur på 

hvordan og hvornår undervisning foregår med de enkelte lærere og klasser.       

Der har fra skolen side været fokus på de hvordan de udsatte børn har det og i de tilfælde 

skolen ikke har hørt fra eleverne eller familierne har der været taget telefonisk kontakt. 

Desuden har der været et samarbejde med forskellige sagsbehandler, så der har været 

udsatte børn tilstede i nødpasningen de uger, hvor hele skolen var lukket ned. 

Skolen vil evaluere og samle op på de erfaringer vi har fået med web- og nødundervisning, så 

vi er mere forberedt, når eller hvis bølge 2 kommer, og med forventning om at skolen har 

defineret en række klare rammer for hvordan web- og nødundervisningen skal foregå. Derud 

over er der i de nye undervisningstiltag flere gode elementer, der med rette kan inddrages i 

undervisningen fremover uafhængigt af corona.   

- Afgangsprøverne er aflyst og standspunktkaraktererne træder i stedet for. Karaktererne 

skal gives i perioden mellem 10. og 15. juni. Ledelsen er ved at undersøge om 

fjernundervisningen skal fortsættes efter den 15. juni eller om det bortfalder  



 
- Skolen arbejder på at afholde dimission på en alternativ måde, men afvente udmelding fra 

regeringen om hvad der skal efter 10 maj. 

Punktet kommer på igen næste gang.  

  

   

 

93. Kort Nyt 

(alle / 20 min)  

Referat:  

- Thomas Christensen er er blevet ansat som ny SFO leder.  

- Der har været afholdt ansættelsessamtaler til 3 lærerstillinger og 1 pædagogstilling. Der 

har været mange kvalificeret ansøger til de opslåede stillinger. Der mangler yderligere at 

blive afholdt samtaler til en lærerstilling.  

- Fagfordeling for næste år er godt i gang. På grund af Corona er fagfordelingen for første 

gang foregået online. Det har faktisk fungeret fint og fagfordeling er næsten færdig på 

begge afdelinger.      

    

 

 

94. Nyt fra formandsgruppen 

(Søren og Heidi / 15 min) 

Referat: 

- Der har ikke været afholdt møde.  

 

 

95. Forældre henvendelse – drøftelse af anvendelse af tv/film i skolen, her under anvendelse i 

(spise)pausen. 

Gæst: Daglig leder Ole Rommelhoff deltager 

(ARB/SRB/BHL – 10 min) 

Referat:  

Ole orienterede om at der grundliggende ikke bliver vist tv/film som ikke har et lærings eller 

pædagogisk formål/indhold i spisepausen på skolen. Fremover på første forældremøde i 0. 

og 1. klasse orienterer personalet om hvordan spisepauserne i klassen forgår.  

 

 

 

 

96. Budgetstatus 

(SHC / 5 min) 



 
Referat:  

Vi forventer at skolen kommer ud med et overskud på ca. 2 %. Men på grund af Corona 

krisen kan der være lidt usikkerhed om det forventede resultat.  

 

 

97. Driftsbudget (Rådighedsbeløb) 2020 – 2021 

- Udkast som bilag 

(SHC/BHL – 10 min) 

Referat:  

Driftbudget for næste skoleår er godkendt. 

 

98. Status på kommende skolebestyrelsesvalg 

 (BHL/SRB / 10 min) 

Referat: 

- Der er fire af de nuværende bestyrelsesmedlemmerne på valg. Der afholdes 

opstillingsmøde midt maj.  

- Opfordring til skolebestyrelserne medlemmer om at være med til at finde interesserede 

forældre der ønsker stille op til skolebestyrelsen.  

 

 

99. Status på busser, transport og trafik 

(5 min) 

Referat:  

Intet nyt.  

 

 

100. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

(BHL/SHC – 5min) 

Referat: 

Vi har ansat Peter Ring Andreassen som ny servicemedarbejder på fuldtid. 

 

 

 

101. Høring vedr. skolenavne 

(BHL/SHC / 5 min) (se bilag) 

Referat:  

Skolebestyrelsen ser ingen grund til at skifte skolens navn. 

Søren Blak laver et høringssvar og sender det rundt til godkendelse i skolebestyrelsen.  

Høringssvar deadline er den 18. maj.   



 
 

102. Drøftelse af alternativ proces for klassedannelse til kommende 0. klasser 

I skolens klassedannelsesprincip står der følgende:  

For klassedannelse ved skolestart (0. klasse): Primo juni dannes hold til 0. klasser efter samme 

kriterier, der gælder ved klassedannelser generelt. 

I nuværende vurderes det at være vanskeligt at gennemføre den planlagte proces i førskolen at 

afprøve forskellige holddannelser. Forslaget er at vi afviger fra princippet og erstatter det med at 

den første tid på 0. årgang bruges til at danne hold/klasser – det kunne fx være perioden frem til 

efterårsferien. 

(BHL – 10 min) 

Referat.  

- Det blev besluttet at afvige princippet. Ledelsen beslutter, hvornår klassedannelserne skal 

være færdig. Beslutning tages når der vides lidt mere om hvordan corona-situationen 

udvikler sig og dermed hvilke retningslinjer der skal følges.   

 

 

103. Genoptagelse af drøftelse vedr. seneste revidering af ordensreglerne  

(BHL / 5 min) (se bilag) 

 

Referat: 

Udskudt til næste gang  

 

 

104. Eventuelt 

(5 min) 

Referat:  

 

 

 

105. Punkter til kommende bestyrelsesmøder  

- Ordensregler/kostprincipper  

- Genoptagelse af drøftelse vedr. seneste revidering af ordensreglerne  

- Status på Corona  

 

 


